
 VIŠNJA FORTUNA: 

 - Poštovani predsjedniče, poštovani gradonačelniče, zastupnice i zastupnici, 

 Pitanje bi postavili gradonačelniku obzirom da našim udrugama telefoni ne prestaju 

zvoniti ovih dana i obzirom da nas umirovljenici zaista s pravom pitaju kako će biti dalje.  

Stoga ću ja skratiti svoja pitanja zbog ovoga što ste vi gradonačelniče rekli ali ostatak ću 

nastaviti na drugom aktualnom satu jer ih imam jako puno. 

 Prvo. U skladu sa najavljenim uštedama da li će se smanjiti socijalna prava 

umirovljenika? Najviše pitanja imamo za one umirovljenike koji koriste besplatan prijevoz 

ZET-a do 3200 kuna cenzusa i isto tako za korisnike novčane pomoći za umirovljenike do 1700 

kuna cenzusa. Ostala pitanja rekla sam ostaviti ću.  

 Ali ono što još želim istaknuti a jako je važno, naši umirovljenici su isto tako u 

udrugama, osnivali su udruge. Te udruge koriste prostore od Grada Zagreba naravno na 

korištenje. Isto tako dogovaraju sa mjesnim odborima, vijećima gradskih četvrti isto tako 

korištenje tih prostora. To je strašno i jako, jako važno za njih obzirom da su oni na taj način 

socijalno uključeni, provode svoje programe, provode svoje radionice, svoja druženja, svoja 

predavanja i sve ostalo što im je potrebno. Imam naznake da to ide u dobrom smjeru ali voljela 

bih da tako i ostane. Hvala lijepa. 

 

 JOŠKO KLISOVIĆ: 

 - Zahvaljujem zastupnici. 

 Podsjećam zastupnike da po članku 147. Poslovnika postavlja se jedno pitanje. 

 Gradonačelniče, izvolite odgovoriti. 

 

 TOMISLAV TOMAŠEVIĆ: 

 - Hvala zastupnice Fortuna na vašem pitanju. 

 Što se tiče socijalnih prava naravno da ne želimo rezati, smanjivati nikakva socijalna 

prava. Grad je u dosta lošoj financijskoj situaciji. O tome ćemo govoriti na točki o izvršenju 

proračuna za 2020. godinu pa ćete to i sami moći utvrditi i vjerujem da ste to već i utvrdili.  

Međutim, ideja i nastojanje ove gradske nove vlasti jest da se ne smanjuju socijalna prava 

posebice kada govorimo primjerice o plaćanju javnog prijevoza za umirovljenike koji su ispod 

ovog cenzusa od 3200 kuna. Znači, trenutno u proračunu samo za tu stavku je oko 60 milijuna 

kuna na poziciji Gradskog ureda za socijalnu zaštitu. To nije mali iznos ali mi ga ne 

namjeravamo nikako smanjivati jer znamo isto tako koliko javni prijevoz znači posebice za 

umirovljenike koji su ispod tog cenzusa. Tako da ono što je ideja i što je nastojanje i namjera 

ove vlasti jest smanjivati gdje god možemo materijalne troškove kako se ne bi poskupile usluge 

javne i kako se ne bi smanjila socijalna prava posebice za vrijeme ove krize. 

 Što se tiče suradnje sa udrugama umirovljenika ona će se naravno i nastaviti.  

Ne vidim nikakve razloge zašto se ne bi produžavali ugovori za udruge umirovljenika koji su u 

gradskim prostorima i tu niti ne vidim da je tu išta zastalo jer znam da sam i sam potpisivao 

takve ugovore u ovih zadnjih trideset dana. Hvala lijepa. 

 

 


